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SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 
 
Zaaknummer 
 

812071 

Datum indiening vragen 
 

maandag 7 april 2025 

Onderwerp Afval en afvaldumpingen 
 

Indiener vragen 
 

CDA - Hoogendoorn (Johan) 

Toelichting 
 

Afgelopen weken hebben we kunnen lezen dat er in Kaag en 
Braassem een toenemend aantal afvaldumpingen plaatsvindt, 
evenals een artikel in de kranten over afvaldumpingen in de 
gemeente Alphen a/d Rijn. 
 
Nu is er een verschil tussen de afhandeling van grof huisvuil in 
Kaag en Braassem en Alphen aan den Rijn, in de gemeente 
Alphen hebben de inwoners een pasje om 12 keer per jaar hun 
grof huisvuil in te leveren, in Kaag en Braassem betaalt men op 
dit moment een gefixeerd bedrag van €17 per keer van 
inleveren, ongeacht of men 1 stuk afval of een kuub inlevert 
 
Hierover hebben wij als CDA Kaag en Braassem de navolgende 
vragen: 
 

Vragen 
 

1. Wat zij  de kosten die de gemeente maakt voor het narijden van gedumpt afval binnen onze 
gemeente? 

Antwoord 
De exacte kosten zijn lastig te bepalen. De geschatte direct toe te rekenen kosten op jaarbasis zijn om 
en nabij €25.000. Dit bedrag is opgebouwd uit ingeschatte uren personeel, tractiekosten (alleen voor 
de grote dumpingen waar specifiek een vrachtwagen voor ingezet moet worden) en misgelopen 
betalingen voor dumpingen van fracties (afvalstromen) waarvoor betaald moet worden. De indirecte 
kosten (zoals overhead, het opruimen van zwerfafval die hiermee verband houden etc) zijn hier niet 
in meegenomen. De werkelijke kosten zijn dus hoger.  
 

2. Hoeveel opbrengsten halen wij jaarlijks binnen op het afvalbrengstation, en zijn deze 
opbrengsten nog steeds voldoende om de kosten die wij op het afval maken te dekken? Als de 
medewerkers op het afvalbrengstation nog andere werkzaamheden onderwijl doen, zou deze 
tijd niet aan het brengstation toe te rekenen moeten zijn;  

Antwoord 
De gemeente gaat uit van 100 procent kostendekkendheid van de afvalstoffenheffing. Dit betreft 
zowel de kosten van de milieustraat als de afvoer en verwerking van het huisvuil. Naast de 
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afvalstoffenheffing per huishouden zijn er ook op de milieustraat verschillende fracties waarvoor 
betaald moet worden. Op dit moment heeft de milieustraat een jaarlijkse gemiddelde opbrengst van 
€150.000 euro uit de fracties (afvalstromen) waarvoor betaald moet worden.  
 
Op de milieustraat kunnen inwoners tijdens de openingstijden vrij inlopen. Dit betekent dat er altijd 
personeel aanwezig is, ook als er geen bezoekers zijn. Tegelijkertijd zien we ook piekmomenten 
waarop er meer bezoekers tegelijkertijd komen dan de milieustaat aankan. Dit zorgt dan weer voor 
(langere) wachttijden aan de poort.  
 
Wij zien dat hier mogelijk efficiëntiewinst te realiseren is. Op dit moment wordt daarom onderzocht 
welke opties hiervoor zijn (door o.a. bij buurgemeentes te kijken hoe het daar georganiseerd is), en 
hoe de voordelen van een ander systeem opwegen tegen de nadelen.  
 

3. Als wij, net als de gemeente Alphen aan den Rijn met een pasjessysteem zouden gaan werken, 
wat zouden hiervan globaal de kosten zijn, en hoeveel zou de algemene afvalstoffenheffing 
dan moeten stijgen om de afvalstoffenheffing alsnog kostendekkend te krijgen? 

Antwoord 
Alle kosten en opbrengsten voor de afvalinzameling en verwerking komen samen in de 
afvalstoffenheffing. De gemeente gaat uit van 100 procent kostendekkendheid van de 
afvalstoffenheffing. Als inwoners geen betalingen meer hoeven te doen op de milieustraat, zouden 
de daardoor ‘gemiste inkomsten’ verwerkt moeten worden in de afvalstoffenheffing. Bij het 
wegvallen van de 150.000 euro aan inkomsten, zal het tarief van de afvalstoffen bij gelijkblijvende 
inkomstenraming moeten stijgen met 3,89 procent naar € 321. (o.b.v. cijfers 2024). 
 
Daarnaast zullen er eenmalige kosten gemaakt worden voor de implementatie van een 
registratiesysteem. O.b.v. input uit andere gemeentes is de inschatting dat dit tussen de 3K en 5K aan 
incidentele kosten met zich meebrengt. Indien gewerkt wordt met een registratiesysteem is een 
bijkomend voordeel dat bedrijfsafval beter geweerd kan worden, wat voor de inwoners 
kostenbesparend zal werken.  
 
 

4. Heeft u er enig idee van de kosten indien wij net als in het verleden bijvoorbeeld eens per 
maand in onze grootste kernen (Leimuiden/Woubrugge???) afval te kunnen inleveren. 

Antwoord 
Nee, deze kosten hebben wij niet eerder in kaart gebracht. 
Er is echter wel een groot verschil met vroeger en dat is dat er tegenwoordig 22 fracties zijn. Omdat  
er vroeger veel meer in het restafval ging, waren dat er destijds significant minder. Dit maakt de 
organisatie van een tijdelijke milieustraat op locatie, uitgaande van een gelijkwaardige manier van 
scheiden als op de milieustraat, kostbaarder.  
 
Er bestaat wel een optie voor een mobiele milieustraat op locatie, georganiseerd door Cyclus. De 
hoeveelheid die men hier kan inleveren moet in een grote boodschappentas passen. Grotere spullen 
moeten dus wel nog naar de milieustraat gebracht worden. De kosten voor de huur van deze mobiele 
milieustraat zijn € 700 per dag. Van deze mogelijkheid heeft onze gemeente nog geen gebruik 
gemaakt, omdat het niet mogelijk is om bij deze mobiele milieustraat het tarief voor het inleveren 
van grofvuil in rekening te brengen. 
 

 
  

 
 


